
 

Møteprotokoll for hovedstyret i Norges 
Korforbund Øvre Gauldal 

  SIDE 1 AV 1
  

Prima - Ukryptert 

 

Styremøte referat 05/2021 
 
Tid:  01.06.2021 kl. 19.30 
Sted:   Zoom-møte 
Tilstede: Laila Dalborgskogen, Lars Nesheim, Stein Flatås, Mari-Elin Singsaas, Mari-Brit 
Bjerkan 
Forfall: Daniel Flatås 

 

Sak Beskrivelse / Vedtak Ansvar Frist 
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Godkjenning av styrereferat fra - april (V) 
Referatet godkjennes. 
 
Årshjul, milepæler. Neste viktige punkt på årshjulet er søknad 
om momskompensasjon i august. Lars har mottatt e-post fra 
Norges Korforbund om dette, Lars sender link til Stein. Stein tar 
kontakt med Mari-Brit om nødvending. Lurt å sende søknaden før 
sommeren.  
 
Dirigentkurs – NKØG sender ballen over til SOU når det gjelder 
planlegging og organisering. Enighet om å bevilge kr 20.000 til 
dette. SOU har kontakt med instruktør og vil legge 
gjennomføring av kurset til januar/februar 2022 da det ikke 
passer for instruktør før dette. Han tar kr. 20.000 for en helg. 
Man kan søke om støtte på nytt til koralliansen til høsten, 
sannsynligvis i september. Lars gir beskjed til Ingrid.  
 
Seminar Savalen. Påmeldingsfrist settes til 15.09. Det er liten 

vits i å planlegge særlig mye før man vet hvordan covid-19-

situasjon ser ut. Mulig kan påmeldingsfrist utvides. Vi avventer 

nærmere planlegging. 

Ledermøte: Planlegges, søndag 10.10.21. Hovinkoret tar på seg 

det oppdraget i år. Viktig å gi korene mulighet til å påvirke 

programmet, sende ut e-post med informasjon og oppfordring 

om innspill etter 01.09.   

Strømmekonserten, ønske om en dato fra Samhald og en 

presisering av om det er en ambisjon å arrangere et 

arrangement eller ikke. Laila hører med Ann-Elin (stevneleder og 

styreleder i Samhald).  

Annet: Løftet spørsmål om vi som distriktsledd kan gjøre mer for 
korene, og konkluderer med at det er lite vi kan gjøre. Viktig å 
få til arrangementene til høsten! Inntrykket er at mange kor 
ligger delvis nede og venter på gjenåpning. Man er noe mettet 
på digitale møtearenaer. 
 
Neste styremøte: Mandag 23.08, kl.20.00. På zoom.  
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Laila  

 

 


